
Styrelsemöte 2/10 kl 18.30 på campingen 

Närvarande: Janne Paulsson, Marie Vikström, Rasmus Stenborg, Håkan Eriksson, Eva 

Jonasson, Ida Joakimsdoter Back 

Via länk: Marika Andersson, Sandra Andersson 

Inbjudna: Arkitek�irma Peripheral Works: Erik och Mar�na som är med på plats, och Ylva 
Bäckström (som är med via länk) 

 

§1. Janne öppnar mötet 

§2. Justerare: Ida Joakimsdoter Back 

§3 Utbyggnaden av caféet. Arkitekterna Erik och Mar�na visar upp sit första utkast på 
ritningar över ny restaurangdel m fullvärdigt kök. Et förslag var nere mot vatnet där caféet 
ligger idag och et förslag ute på udden vid Golden Gate bryggan som såg mycket bra ut. 
Sedan ska Ma�as Beckman presentera et förslag som ska vara så billigt som möjligt at få �ll 
et fullvärdigt kök och utbyggnad. 

§4. Campingsek�onen har varit nöjd över sommaren. Ekonomiskt har det gåt bra. Lina och 
Erik är fli�ga med at röja och fixa på campingen. Det som är akut och måste åtgärdas är 
belysning och flaggstänger. Janne kollar med elektriker.  

Ylva Bäckström är inbjuden för at få beräta hur hon tycker sommaren varit.  Den har varit 
en intensiv sommar som föreståndare på campingen Trevliga gäster som trivts på campingen. 
Det som varit problem är bristande kommunika�on ang kontrakt och arbetsbeskrivning. Hon 
kommer at skicka in en skri�lig utvärdering via mail. Hon gav även lite goda råd inför nästa 
säsong 2024 för oss at tänka på.  

§5. Hjärtstatartaren är �llbaka på Träffpunkten. Behov av at säta upp et skåp utanför 
dörren för at placera hjärtstartaren så man inte behöver slå sönder rutan �ll dörren för at 
komma åt den. Styrelsen beslutar at köpa in et skåp som är avset för hjärtstartaren för 
6225 kronor. Träffpunkten står för monteringen av skåpet.  

§6. S�mrapportering. Janne har su�t och fyllt i blanketer för S�mrapportering e�er 
sommarens alla event och det var väldigt krångligt! Kommer at kosta 6000kr i s�mavgi�. 
Inför nästa år måste vi få �ll et bätre system.  Alla musiker måste �ll nästa år lämna in 
spellistor på vad de kommer at spela för låtar.  

§7. Kajutans café. Där finns det stora behov av uppfräschning så det kan fungerar nästa 
sommar. Behov av fungerande spis, vatenkokare och varmvatenberedare. Elektriker måste 
se över elen och säkringarna. Styrelsen beslutar at köpa in det som saknas och elektriker 
som ordnar med inkopplingarna.  

§8. Drömvallen töms nu på barn. 1 anställd kvar. Janne har fixat med gra�s juristhjälp inför 

nedläggningen �ll dem. Vik�gt at vi sprider ryktet at vi vill försöka behålla förskolan i Sikeå. 
Kontakta Janne eller Mia Andersson om idéer. 



§9. Ekonomi. Kort rapport om at vi har ca 1,1 miljoner på våra konton. Främsta 
inkomstkällan är vår camping och at Hamnfesten dragit in bra med pengar. 

§ 10. Hamnfesten. Rasmus ställer frågan om föreningarna i byn skulle kunna tänka sig at 
hjälpa �ll runt Hamnfesten.  

§ 11. Nästa möte blir måndag den 27 november kl 18.30 på campingen. 

§ 12. Janne avslutar mötet. 

 

Vid tangenterna    Justerare  

 

 

Marie Vikström   Ida Joakimsdoter Back 


